

Ref : ADM/LMN/2022/61 : المرجع
Date: 29/12/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Al Aliyah-Al Saadiyat
Navigational Channel

الموقع : القناة الملاحية العالية - السعديات

Subject : Submarine Cable Installation

الموضوع : تركيب كابلات بحرية

With reference to our LMN ref ADM/LMN/2022/57 dated 13/12/2022, please be informed that submarine cable installation operation at both ends of Saadiyat & Al Aaliyah navigation channel will continue till 31st January 2023.

بالإشارة إلى النشرة البحرية المحلية رقم ADM/LMN/2022/57 الصادرة بتاريخ 2022/12/13، يرجى العلم أن تركيب الكابلات البحرية في القناة الملاحية السعديات - العالية سيستمر حتى 31 يناير 2023.

All passing vessels are advised to strictly maintain a minimum distance of 200m from the diving activity area, which will be marked with marker buoys.

يُنصح جميع السفن المارة بالحفاظ على مسافة لا تقل عن 200 متر من منطقة نشاط الغوص، والتي سيتم تمييزها بعوامات مناسبة.

For early warning and agreement of safe passage communication can be established through following numbers:

للإنذار المبكر والاتفاق على ممر آمن، يمكن التواصل من خلال الأرقام التالية:

Master of "MPV ATHBA" Contact:0505543838
Diving Boat "KHAYL" Contact:0506876478
Boat Supervisor Contact:0503610862

ريان "MPV ATHBA" جهة الاتصال: 0505543838
قارب الغوص "KHAYL" ريان الاتصال: 0506876478
مشرف الغوص الاتصال: 0503610862

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra caution, to stay clear of the area of operations and take all the necessary precautions.

ننصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحذر الشديد والابتعاد عن مناطق العمليات واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

Attached is a generic map of the operations site for illustration.

مرفق خريطة عامة لموقع العمليات للتوضيح.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Illustrative Map

